
Protokol Nr 91/17
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Miriskiego

w dniu 7 czerwca2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni JanTarczynski
Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki

czlon kowie Zarzqdu : t-ukasz Bog ucki
Piotr WieczoreK
Marek Pachnik

orazt Danuta Roguska - Sekretarz Powiatu
Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Artur Wigckowski - dyr. SPZOZ w Minsku Maz.
Agnieszka Chojecka-Zaperly - gt. ksiggowa SPZOZ w Minsku Maz
lwona warszawska-Lulko - nacz. wydz. Architektury i Budownictwa
Wojciech Dgbski -z-canacz. Wydz. Srodowiska iRolnictwa
Urszula Soroka -z-canacz. Wydz. Oswiaty iPromocji
Jolanta Nadlonek - Geodeta Powiatowv

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjqcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzialalno6ci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4 Przyjqcie projektow uchwal i innych materialow na XXll sesjg Rady Powiatu Minskiego
5. Sprawy sluzby zdrowia.
6. Uzgodnienie projektu zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla

so{ectw: Mrozy, Kruki, Wola Paprotnia, Gojszcz,Wda Rafalowska, Rudka, Guzew, Jeruzal
7. Uzgodnienie projektu zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla

czqSci miejscowo6ci Mienia - Mienia Zachod.
8. Sprawa wycinki drzewa na ul. Limanowskiego w Mihsku Maz
9. Podjgcie uchwaly w sprawie zaopiniowania propozycji pozbawienia kategorii drog

powiatowych odcinkow drog na terenie m. st Warszow'y.
10. Rozpatrzenie wniosku zlo2onego pzez Lokalnq Organizacjg TurystycznqZiemi Miriskiej

o wprowadzenie zmian w umowie nr 112017|t na realizacjg zadania publicznego pt.:
,,Magiczne miejsca Ziemi Miriskiej w magicznym wymiarze fotografii".

1'1. Rozpatrzenie wniosku zlo2onego przez Stowarzyszenie Inicjatyw Wszelkich ,,Drzewo
Pokolen" o wprowadzenie zmian w umowie nr 1112017lk na realizacjq zadania
publicznego pt.: lX Powiatowy Dzien Kultury Zydowskiej z cyklu spotkan Miasteczka
dwoch kultur ,,Zkarnawatem w tle zydowskich legend"

12 Podjqcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Powiatu na2017 rok.
13. Sprawy ro2ne.
14. Przyjqcie protokolu posiedzenia w dniu 29 maja 201T r.
1 5, Zamkniqcie posiedzenia.

Ad.1

Starosta - Antoni JanTarczyriski otworzyt posiedzenie.



Ad.2
Starosta - Antoni JanTarczynski przedstawil porzqdek posiedzenia, do ktorego

zaproponowat wprowadzenie zmiany polegajqcej na przeniesieniu pkt dot. przylqcia
materialow na sesjq i spraw z zakresu sluzby zdrowia jako pkt 4 i s. Z zaproponowanq
zmianq porzqdek zostal przyjgty jednogtosnie (nieobecny p t_. Bogucki).

Ad. 3
Starosta - Antoni JanTarczynski poinformowal o nastgpujqcych sprawacn:

- podpisana zostala umowa z Komendq Stolecznq Policji na dofinansowanie zakupu
samochodow dla policji,
- otrzymalismy z Funduszu wylqczenia gruntow z produkcji rolnej i lesnej dotacjq
w kwocie '150.000 zl na drogq w Milewie,
- wptynglo postanowienie Ministra Finansow w sprawie zmiany terminu rozpalrzenia
naszych kolejnych odwolan dotyczqcych zwrotu nienaleznie pobranych subwen qi za
2012 r., nowy termin to 30 czetwca 2017 r. (dotyczy kwoty ponad 508.000 zt),
- otwafte zostaNy oferty w przetargu na: drogq Dgbe -Transbor-Starogrod (w budzecie
zabezpieczona zostala kwota 500.000 z+), wplyngty 4 oferty od 610.000 zl do
701.000 zl, a tak2e na drogq Stara WieS - Siodlo-Kuflew (w budzecie zabezpieczona
kwota 975.000 zt) wptynqty dwie oferty, najni2sza na kwotg 782 000 zl,
- w dniu 5 czerwca br. otwarte zostaly oferty na wykonanie naktadek na drogach
(zadanie podzielono na dwie grupy, w budzecie zabezpieczona zostala kwota
2 050.000 zl), najni2sza ofert.a na kwotg 2.380.000 zl,
- uczestniczyl w Konwencie Wojtow i Burmistrzow w Sulejowku (dwa gtowne tematy:
podsumowanie roku dzialalnosci LOT Ziemi Minskiej, opfaty za zawieszanie lamp na
slupach energetycznych),
- odbyla siq Powiatowa Olimpiada Wiedzy o Wiejskim Gospodarstwie Domowym,
Przedsiqbiorczosci i Ekologii,
- odbyly sig obchody jubileuszu 1O-lecia Stowarzyszenia,,Rozwijamy talenty",
- uczestniczyl w swiqcie 23 BLT.

Ad.4
Starosta - Antoni Janf arczynski powiedzial, ze sesja zaplanowana zostala na

21 czen/vca br. Posiedzenie wszystkich komisji odbqdzie sig 19 czerwca,
a posiedzenie Zarzqdu w dniu 20 czerwca br. Nastgpnie przedstawit proponowany
porzqdek obrad:
- Sprawozdanie Zarzqdu Powiatu z wykonania budzetu powiatu za 2016 r. Podjgcie

uchwat:
1)w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Powiatu wraz

ze sprawozdaniem z wykonania budzetu za 201G r.,
2) w sprawie udzielenia Zarzqdowi Powiatu Minskiego absolutorium z tytutu

wykonania budzetu 2a2016 r.
- Sprawozdanie zdzialalnoSci Samodzielnego Publicznego Zespolu OpiekiZdrowotnej
w Minsku Mazowieckim za 2016 r.
- Podjgcie uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego
Samodzielnego Publicznego Zespolu Opieki Zdrowotnej w Minsku Mazowieckim za
2016 r
- Podjqcie uchwaly w sprawie zasad udzielania stypendiow uczniom i studentom.
- Podjqcie uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na zmianq porozumienia z dnia
'16 maja 2012 r. zawartego pomiqdzy Powiatem Minskim a Gminq Siennica w sprawte



pzekazania do prowadzenia szkol wchodzqcych w sktad Zespolu Szkot im. H. i K.
Gnoinskich w Siennicy.
- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie wyrazenia zgody na realizacjg
projektu ,,Staze zagraniczne dla uczniow i absolwentow szkol zawodowych oraz
mobilnosc kadry ksztalcenia zawodowego" w ramach programu Erasmus+.
- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwalQ w sprawie wyrazenia zgody na realizacjg
projektu w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewodztwa
Mazowieckiego na lata 2014 - 2020, OS priorytetowa lX Wspieranie wtqczenia
spolecznego i walka z ubostwem, Dzialanie 9.1 Aktywizaqa spoleczno-zawodowa
osob wykluczonych i przeciwd zialanie wykluczeniu spolecznemu.
- Podjgcie uchwaty zmieniajqcej uchwalg w sprawie okre6lenia przystankow
komunikacyjnych, ktorych wlascicielem lub zarzqdzajqcych jest Powiat Minski oraz
warunk6w i zasad korzystania z tych przystankow.
- Podjqcie uchwaly w sprawie zaliczenia do kategorii drog powiatowych drogi gminnej
nr 221214W na odcinku od drogi powiatowej nr 2216W do granicy powiatu minskiego.
- Podjgcie uchwaty w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 2216W na
odcinku od skrzyzowania z drogq gminnq nr 221214W do granicy powiatu minskiego.
- Podjgcie uchwaly w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej odcinkow drogi
powiatowej w m iejscowosci Stojadta
- Podjgcie uchwaly w sprawie ogloszenia tekstu jednolitego Statutu Powiatowego
Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Mazowieckim.
- Podjgcie uchwaty w sprawie ogloszenia tekstu jednolitego Statutu Domu Pomocy
Spolecznej sw. Jozefa w Mieni.
- Podjgcie uchwaty w sprawie ogloszenia tekstu jednolitego Statutu Domu Dziecka
w Falbogach.
- Podjqcie uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie ustalenia rozkladu godzin pracy
aptek ogolnodostgpnych na terenie powiatu miriskiego
- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie przystqpienia Powiatu Minskiego
do Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej.
- Podjqcie uchwaly w sprawie zaciqgnigcia w 2017 roku kredytu dlugoterminowego.
Skarbnik Powiatu powiedziala, 2e kredyt bgdzie zmniejszony do kwoty 6.600.000 zl
i splata bgdzie na 6 lat.
- Podjqcie uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Minskiego na lata 2017-2024.
- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie uchwaly budzetowej Powiatu
Mihskiego na 2017 r

Skarbnik Powiatu powiedziala,2e zmiany w budzecie dotyczq m,in.:
- zwiqkszenia planu dochodow majqtkowych o kwotg 150.000 zl z tylulu dotacji ze
Srodkow zwiqzanych zwylqczeniem z produkcji gruntow rolnych na realizaqq zadania
dot. przebudowy drogi powiatowel nr 2252W Milew-gr. powiatu",
- zmniejszenia planu wydatkow biezqcych o kwotg 300,000 zl w zwiqzku z brakiem
mozliwosci wykonania zadania geodezyjnego dot. wykonania ortofotomapy powiatu,
- zwigkszenia planu dochodow majqtkowych o kwotq 2,250 zl z tytulu dotacji ze
Srodkow zwiqzanych z wylqczeniem z produkcji gruntow rolnych na zakup sprzgtu
informatycznego wrazz oprogramowaniem dla Wydzialu Srodowiska i Rolnictwa,
- zwigkszenia planu wydatkow majqtkowych o kwotq 4.500 zl na zakup sprzgtu
informatycznego wrazz oprogramowaniem dla Wydzialu Srodowiska i Rolnictwa,
- wprowadzeniu do planu dochodow majqtkowych kwoty 500.600 zl ze Srodkow
rezerwy subwencji ogolnej - dofinansowanie inwestycji dot. przebudowy mostu
w ciqgu drogi powiatowej ul. Budowlanej w Minsku Maz. z dojazdem,



- zwiqkszeniu planu wydatkow o kwotq 4.400 zl na zadanie dot. przebudowy drogi
wewngtrznej i kanalizacji deszczowej w ZSZNr 2 z utwardzeniem terenu przy PSDS,
- zwiqkszeniu o kwotg 25,000 zl na zadanie dotyczqce budowy hali sportowej przy ZS
Nr '1 w Minsku Maz.
- wprowadzeniu kwoty 122.000 zl na nowe zadanie polegajqce na budowie
teleinformalycznel sieci nadzoru skladajqcej sig z sieci Swiatlowodowej oraz sieci
monitoringu w budynku glownym ZS Nr 1,
- zmnieiszeniu wydatkow majqtkowych o kwotq 169.333 zl w zadaniu ,,Modernizaqa
instalacji elektrycznej i teletechnicznej w ZSE w Minsku Maz. po przeprowadzonym
postgpowaniu o zamowienie publiczne,
- zwigkszeniu planu wydatkow o kwotg 12.000 zl w ZS Nr 1 na zakup materialow
i wyposazenia oraz Srodkow dydaktycznych i ksiqzek,
- zwigkszeniu planu wydatkow o kwotq 18.600 zl w ZS im. M. Sktodowskiej-Curie
w Minsku Maz. na zakup srodkow dydaktycznych i ksiqzek,
- zwigkszeniu planu wydatkow majqtkowych o kwotg 90.000 zl z przeznaczentem na
modernizacjq linii diagnostycznej stacji kontroli pojazdow w CKZiU,
- uzupetnieniu planu wydatkow majqtkowych o kwotg 4.000 zl w DPS w Kqtach na
rozszerzony zaKres zadania dot. zakupu klimatyzatora i wymiang systemu
wentylacyjnego w kuchni DPS w Kqtach,
- wprowadzeniu ponadplanowych dochodow biezqcych w kwocie 1.584 zt w PCPR
oraz zwiqkszeniu planu wydatkow biezqcych o tq samq kwotq,
- wprowadzeniu ponadplanowych dochodow biezqcych w kwocie 700 zl w PCPR oraz
zwigkszeniu planu wydatkow biezqcych o kwotq 40.700 zl w PCPR, w tym 40.OOO zl
dot, zmianY przeznaczenia srodkow w planie w celu poprawnego rozliczenia projektu
,,Czas na zmiany",
- zwigkszenia planu wydatkow biezqcych o kwotg 7.000 zl z przeznaczeniem na
wspolorga nizaqg Festiwalu Orkiestr Dqtych,

Materialy na sesjq zostaty przyjqte.

Ad. 5
Starosta - Antoni Jan Tarczyhski zwrocil sig o omowienie raportu o sytuacji

ekonomiczno-finansowej SPZOZ oraz o sytuacji biezqcej jednostki.
Dyrektor SPZOZ - Artur Wigckowski powiedzial,2e w dniu '10 kwietnia br. Kancelaria
FK Sp. z o.o., ktora badala sprawozdanie za 2016 r. wydala opinig pozytywnq. Dodal,
ze bilans sporzqdzony na dzien 31 grudnia 2016 r. po stronie aktywow i pasywow
zamyka sig sumq 47.938.561, 38 zl, rachunek zyskow i strat za 2016 rok wykazuje
stratq 1 289.396,38 zl.
Glowna ksiggowa SPZOZ - Agnieszka Chojecka-Zaperly powiedziala, 2e podstawq
prawnE przygotowania raportu o sytuacji ekonomiczno-finansowej SPZOZ jest art. 53a
ustawy o dzialalnoSci leczniczej. WyjaSnlla, 2e przeprowadzono analizq wskaznikowq
t punktowq sytuacji finansowej. Z tej analizy wynika, 2e w zakresie wskaznika
zyskownosci maksymalna liczba punktow 15, a SPZOZ ma 0 pkt, bo zarowno wynik
netto z dzialalno6ci, jak iwynik zdzialalno6ci operacyjnej byl ujemny. Dodala, sytuacja
zakladu na dzien 31 grudnia 2016 byta stabilna (wskaznik plynnosci 25 pkt). Jesli
chodzi o wskazniki efektywnoSci to wska2nik rotacji nalezno6ci w dniach, maksymalna
liczba punktow - 3 i tyle SPZOZ uzyskal ,a we wskazniku rotacji zobowiqzan w dniach
rowniez uzyskano maksymalnq liczbq punktow.
Wskaznik zadlu2enia aktywow - maksymalna liczba punktow 10 i tyle uzyskal SPZOZ,
natomiast wskaznik wyplacalnosci, gdzie brane sq pod uwagg zobowiqzania
dtugoterminowe ikrotkoterminowe plus rezerwa na zobowiqzania, suma tych waftosci



podzielona przez fundusz wlasny - maksymalna liczba punktow 10, a SPZOZuzyskal
6 okt.
Glowna ksiggowa SPZOZ powiedziala, 2e z ustawy dotyczqcej sieci szpitali wynika,
2e SPZOZ ma wszelkie podstawy twierdzic,2e bqdzie w grupie szpitali I stopnia, czyli
mamy zapewnione finansowanie na nastqpne lata, poniewaz posiada wszystkie
oddziaty, ktore sq niezbgdne do realizowania umowy w takim zakresie. Dodala, ze
niepokojqce jest to, 2e prawdopodobnie wejdzie ustawa dotyczqca wzrostu
wynagrodzeri w sluzbie zdrowia, ale nie zaplanowano w niej Srodkow w budzecie
panstwa na sfinansowanie wzrostu w tym roku, a wejdzie Zycie w lipcu. WyjaSnila, ze
plan finansowy SPZOZ nie bierze pod uwagq tych wzrostow wynag rodzen i nie wie jak
wplynie to na rachunek wynikow.

Dyrektor SPZOZ powiedzial, ze dalej ma byc dodatek dla pielggniarek Do
29 czerwca br. ogtoszona zostanie siec szpitali. Odbyly sig konkursy na specjalistykg,
podpisat porozumienie na stomatologig i jest zwigkszona o ponad 20.000 punktow.
Kontrakty na specjalistykg i na leczenie szpitalne sq podpisane do 30 czerwca.
Konkursy na ambulatoryjnq opiekq specjalistycznq bqdq rozpisane i podtrzymywane
do czerwca 2018 r
Wyjasnit, 2e przygotowywana jest tez ustawa o finansowaniu podstawowej opieki
zdrowotnej.

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki zwrocll siq z pytaniem, czy w dalszym ciqgu
planowane jest wydzielenie czqsci sktadki poz jako ryczattowej, a dalsza czqS1
miataby byc realizowana w postaci ilosci wizyt,

Dyrektor SPZOZ powiedzial, ze mowa jest o iloSci wizyt, czqsc za jakosc
Swiadczonych uslug, ale jak bqdq ulozone proporcje tego jeszcze nie wiadomo.

Glowna ksiqgowa powiedziala,2e jesli chodzi o informacjg dotyczqcqzdarzen
istotnych majqcych wptyw na ocenQ sytuacji, to chodzi o skutki finansowe istotnych
zagro2eh wynikajqcych z toczqcych siq spraw sqdowych. Dodala, 2e mamy toczqce
siq sprawy o nadwykonania i nie wiadomo, jak siq potoczq sprawy i podobnie sq
toczone przeciwko SPZOZ sprawy odszkodowawcze.

Dyrektor SPZOZ powiedzial, 2e na oddziale wewnqtrznym sytuacja siQ
ustabilizowala, na oddziale jest 40 kilku pacjentow. Zapewniona jest obsada i dyzury.
Od 19 czerwcaprzychodzi jeden lekarz, a w lipcu isierpniu przyjdq kolejni lekarze.
Blok operacyjny w pawilonie dziala. Umowy podpisane sq na pozostale wyposazenie.
Otwarcie ofert w przetargu na modernizaqg szpitala planowane jest na 14 czerwca.
Dodal, Ze trwajq prace remontowe w przychodni. Podpisana zostala umowa na
p r zy lqcze p rzy szpital n e d o s i eci ci e plown i czel .

Starosta - Antoni Jan Tarczynski zwrocil siq z pytaniem, czy do konca roku
dyrekcja SPZOZ przewiduje wystqpienia o jakies Srodki finansowe z budletu powiatu

Glowna ksiggowa powiedzrala, 2e wystqpiono o srodki na sprzgt. Duze
znaczenie, jesli chodzi o oceng stabilnoSci sytuacji finansowej jednostki ma tez
finansowanie inwestycji. W planie finansowym jest zakup sprzgtu i toczy sig
postgpowanie (ok. 100.000 zl na sprzqt medyczny).
Dyrektor SPZOZ powiedzial, 2e w ramach kwoty 3 mln zl, ktore szpital otrzymal na
modernizacjg szpitala wykonane zostanq tak2e izolatki na oddziale wewnqtrznym.
WyjaSnit, 2e zloZony wniosek dotyczyt wykonania ogrodzenia i wyposazenia do
przychodni.
Starosta powiedzial, 2e do chwili obecnej nie otrzymal dokumentacji na ogrodzenie
szpitala.
Dyrektor SPZOZ powiedzial,2e nie ma jeszcze projektu na ogrodzenie.



Starosta zwrocil siq o uruchomienie procedury, zeby moc przeznaczyc na ten cel
Srodki.

Ad. 6
Naczelnik Wydzialu Architektury i Budownictwa - lwona Warszawska-Lulko

powiedziala, 2e Burmistrz Mrozow zwrocil siQ o uzgodnienie projektu zmian
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla solectw: Mrozy, Kruki,
Wola Paprotnia, Gojszcz, Wola Rafalowska, Rudka, Guzew, Jeruzal.
WyjaSnila, 2e zmiana dotyczy tylko czgsci tekstowej planu, w ktorym dodano zapis
,,dopuszcza siq uslugi handlu". Dodala, ze na tym terenie powiat nie ma zadnych
nieruchomosci.

Zarzqd Powiatu jednogto5nie pozytywnie uzgodnit projekt zmian miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego dla sotectw. Mrozy, Kruki, Wola Paprotnia,
Golszcz, Wola Rafalowska, Rudka, Guzew, Jeruzal.

Ad. 7

Naczelnik Wydzialu Architektury i Budownictwa - lwona Warszawska-Luko
przedstawila wniosek Wojta Gminy Ceglow, klory zwrocit siq o uzgodnienie projektu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego czgsci miejscowosci Mienia-
Mienia Zachod.
Po analizie przedstawionego materialu przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za
uzgodnieniem pozytywnym z uwagami opowiedzialo siQ 4 czlonkow Zarzqdu,
p. t-ukasz Bogucki wstrzymal sig od glosowanra.
Zarzqd Powiatu pozytywnie uzgodnil projekt z nastqpujqcymi uwagami:
Zarzqd wnioskuje o zmiang $ 37 mpzp dotyczqcego zasad i warunkow scalania
ipodziatu nieruchomosci dla terenu UP-1 tj. zmianq szerokosci frontu dzialkizTS m
na 30 m oraz zmiang minimalnej powierzchni dziatki z 10O00m12na 2000 ml2 oraz
zmiang $ 9 ust.9 pkt. '1 i pkt 2 w zakresie maksymalnej wartosci wskaznikow duzych
jednostek przeliczeniowych (DJP) inwentarza tj o rozwa2enie mozliwo6ci
zmniejszenia tego wskaznika ze wzglqdu na bezpoSrednie sqsiedztwo z budynkiem
Domu Pomocy Spolecznej sw. Jozefa (stwierdza sig znaczne oddzialywanie produkcji
hodowlanej drobiu na mieszkancow i uzvtkownikow obiektu).

Ad. I
Z-ca naczelnika Wydziatu Srodowiska i Rolnictwa Wojciech Dgbski

powiedzial, ze dyrektor Zarzqdu Gospodarki Komunalnej w Minsku Maz. zwrocit siq
o wyrazenie zgody na usunigcie obumarlego drzewa rosnEcego na ul. Limanowskiego
w Minsku Mazowieckim. Dodal, 2e uzasadnionym jest wycigcie tego drzewa, gdyz
rosnie w pasie drogowym i zagraZa bezpieczenstwu.

Zarzqd Powiatu jednogtosnie wyrazit zgodg na usunigcia drzewa rosnqcego
w pasie ul. Limanowskiego w Minsku Maz.

Ad. I
Starosta Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e wplynqt wniosek z-cy

prezydenta m.st. Warszawy o zaopiniowanie propozycji pozbawienia ul. Chlubnej na
odcinku od ul. Modlinskiej do ul. Zawislanskiej kategorii drogi powiatowej
z lednoczesnym zaliczeniem jej do kategorii drog gminnych oraz pozbawienia
ul. Chlubnej na odcinku od ul. Zawislanskiej do ul. Piwoniowej kategorii drogi
powiatowe j, w zwiqzku z wylqczeniem jej z u2ytkowania.



Dodal, ze dyrektor ZDP w Minsku Maz. pozytywnie zaopiniowal powyzszy
wniosek.
Nastgpnie Starosta odczytat projekt uchwaiy w sprawie w sprawie zaopiniowania
propozycji pozbawienia kategorii drog powiatowych odcinkow drog na terenie m.st.
Warszawy; przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd
opowiedzial siq jednogloSnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 576117 w sprawie zaopiniowania
propozycji pozbawienia kategorii d169 powiatowych odcinkow drog na terenie
m.st. Warszawy.

Ad. 10
Z-ca naczelnika Wydz. Oswiaty i Promocji - Urszula Soroka powiedziala, 2e

Lokalna Organizacja Turystyczna Ziemi Minskiej w dniu 30 maja br. zlo2yla wniosek
o wprowadzenie zmian w umowie nr 112017|t o realizaqe zadania publicznego pod
tytulem: ,,Magiczne miejsca Ziemi Minskiej w magicznym wymiarze fotografii" tj.
w harmonogramie oraz opisie poszczegolnych dzialan w zakresie realizacji ww.
zadania, w zwiqzku z przedlu2eniem terminu przyjmowania zgloszen konkursowych -
fotografii konkursowych z 30.05 na 12.06,2017 r. ze wzglqdu na zle warunki
pogodowe. Zmianie ulegnie rowniez termin rozstrzygnigcia konkursu, w tym ocena
prac, wylonienie zwyciqzcow, podsumowanie wynikow glosowania internetowego
z 1-7 .06 na 13-17 .06.2017 r.

Zarzqd Powiatu jednogtosnie zaakceptowal zaproponowane zmiany.

Ad.11
P, Urszula Soroka powiedziala,2e Stowarzyszenie Inicjatyw Wszelkich ,,Drzewo

Pokolen" w dniu 31 maja br. zlo2ylo wniosek o wprowadzenie zmian w umowte nr
1112017|k o realizacjg zadania publicznego pod tytulem: lX Powiatowy Dzien Kultury
Zydowskiej z cyklu spotkan Miasteczko dwoch kultur ,,Zkarnawalem wtle zydowskich
legend" tj. w harmonogramie oraz opisie poszczegolnych dzialan w zakresie realizaqi
ww, zadania, w zwiqzku ze zmianq terminu organizacji Powiatowego Dnia Kultury
Zydowskie j i dzialan przygotowujqcych ten dzien. W zwiEzku z powyiszym zmiany te
wptynq na wydluzenie terminu realizacji zadania. Planowano termin realizacli zadania
do 30 czerwca br., a zwrocono sig o wydtuzenie do 17 lipca br.

Zarzqd Powiatu jednoglosnie zaakceptowal zaproponowane zmiany.

Ad. 12
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2017 rok. Wyjasnila, 2e zmiany polegajq na zmianie planu
dochodow i wydatkow zwiqzanych ze zmianq kwot dotacji celowych przekazywanych
z budzetu panstwa, przeniesieniu wydatkow miqdzy $$ w ramach tego samego dziatu
w zakresie wydatkow biezqcych oraz przeniesieniu wydatkow z rezerwy budzetowej
i dotyczyly:
- Starostwa Powiatowego w Minsku Mazowieckim,
- Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Minsku Maz.
- Komendy Powiatowej Panstwowej Strazy Po2arnej w Mihsku Maz.
- Zespolu Szkot im. M. Skfodowskiej - Curie w Minsku Maz.
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Maz.
- Domu Pomocy Spolecznej sw. Jozefa w Mieni.
Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaty czlonkowie
Zarzqdu glosowal i n astgp uj qco :



- Starosta - Antoni Janf arczynski - za podjgciem uchwaly,
- Wicestarosta - Krzysztof Plochocki - za podlqciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - Lukasz Bogucki - za podjgciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjqciem uchwaty.
Glosow przeciwnych i wstrzymujqcych sig nie byto.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 577117 w sprawie zmian w budzecie
Powiatu na 2017 rok.

Ad. 13
Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki odniosl sig do przeslanego cztonkom

zarzqdu projektu porozumienia w zakresie budowy tunelu w Sulejowku.
Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki powiedzial, ze projekt powinien zawierac

organizacjg ruchu tymczasowego.
Nastqpnie Wicestarosta odczytal zaproponowane zmiany do przedlozonego projektu.

skarbnik Powiatu - Teresa Bqk zwrocila sig o wykreslenie w g B pkt a.
P. t-ukasz Bogucki zaproponowal, aby przekazujqc Miastu Sulejowek nasze

uwagi do projektu porozumienia dolqczyA informacjg, 2e wykreslenie tego punktu
zabezpiecza interesy Miasta Sulejowek i powiatu Minskiego.
Skarbnik Powiatu poinformowata, 2e przeprowadzone zostalo badanie bilansu przez
firmg POLTAX, przedloZony zostat raporl i badanie.

Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki przedstawil wniosek firmy JPPC Polska
Sp.z o,o. z Warszawy dotyczqcy wydania opinii na podstawie z art. 11b ustawy
o szczegolnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie drog
publicznych dla dokumentacji pn. ,,Budowa ulicy Wspolnej na odcinku oo
al. Pitsudskiego do ul. Swigtojanskiej" w Sulejowku.

Dodat, ze dyrektor ZDP w Minsku Maz. pozytywnie zaopiniowal powy2szy
wniosek.

Sekretarz Powiatu - Danuta Roguska powrocila do wniosku dvrektora DPS
5w. Jozefa w Mieni o wyrazenie zgody na zmiang proporcji miejsc dla mieszkancow
Domu , chodzi o docelowo 140 dla osob przewlekle psychicznie chorych i40 dla osob
przewlekle somatycznie chorych.

Zarzqd Powiatu jednogtoSnie wyrazrl zgodg na zmiang proporcji miejsc
docelowo na 140 dla osob przewlekle psychicznie chorych i 40 dla osob przewlekle
somatycznie chorych.

Geodeta Powiatowy Jolanta Nadtonek wyjasnila, 2e prowadzona jest
modernizacja osnowy wysokoSciowej na terenie powiatu minskiego. W ubiegtym roku
zrobiona zostata inwentaryzacja osnowy, a w tym roku projekt i pomiar tef osnowy,
zeby okreslic wysokoSci punktow, ktore byty uzupelniane. Dodala, ze jest potrzeba
stabilizacji, takiego punktu wysokoSciowego na wiadukcie nad kolejq na starej drodze
nr 50, Zwrocila sig do Zarzqdu o wyrazenie zgody na posadowienie takiego punktu
wysokosciowego (reperu) na wiadukcie.
Dodala, ze dyrektor ZDP pozytywnie zaopiniowal powyzszy wniosek.

Zarzqd Powiatu jednogtoSnie wyrazil zgodq na posadowienie punktu
wysokosciowego na wiadukcie (dawna droga nr 50).

Ad. 14
Protokol posiedzenia w dniu 2g maja br. zostal przyjgty.



Ad. 15
Zamkn iqcie posiedzen ia,

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Wicesta rost a - Krzy sztof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu: t-ukasz Bogucki

Piotr Wieczorek

Marek Pachnik


